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SLOVENSKO: Status, ktorý včera zverejnil na svojom profile exzabávač Jožo Pročko
nevytočil iba bežných ľudí, ale aj politického analytika, historika a publicistu Eduarda
Chmelára. Ten si ale vo svojom statuse všíma aj ďalšiu poslaneckú „hviezdu“ z vládneho
OĽaNO – Romanu Tabak. Obaja sa totiž svojimi činmi nezmazateľne zapisujú do našej
politickej histórie.

Eduard Chmelár pri zamyslení sa nad správaním sa niektorých našich „politikov“ konštatuje, že je to
skôr práca pre psychoanalytikov ako pre politických analytikov. V statuse tiež konštatuje, že čo si ľud
zvolil, to má, a pripomína tiež, že v parlamente máme aj bitkárov, kriminálnikov, zlodejov, milenky,
náboženských fanatikov, perverzných maniakov a inú háveď, ktorá je v každej vyspelej spoločnosti
považovaná za spodinu, len u nás tvorí najvyšší zákonodarný zbor…

Očkovacia látka nie je heroín a nepichá sa do žily

„Áno, aj toto sú zástupcovia ľudu… To, čo sa deje v slovenskej politike je robota pre
psychoanalytikov, nie pre politických analytikov. Tu už dávno nejde o štát a táto šaškáreň ma naozaj
nezaujíma,“ priznáva Chmelár a dodáva, že práve preto sa k slovenskej politike vyjadruje čoraz
menej. „Vďaka uhorkovej sezóne sa hviezdami internetu stala poslankyňa Tabák, večná inšpirácia
humoristov, ktorá položila kvety za Milana Lasicu k smetiaku Lexovho hotela, nevšimnúc si, že
Divadlo L+S, v ktorom pravdepodobne nikdy nebola, je ďalej – a možno sa pri tom cítila aj
výnimočne, že je prvá…,“ smeje sa Chmelár nad tým, ako sa strápnila naša ctihodná poslankyňa
z OĽaNO.

„A Jožo Pročko zabáva verejnosť fotografiou, pri ktorej si nie som istý, či mu niekto povedal, že
očkovacia látka nie je heroín a nepichá sa do žily…,“ píše na margo ďalšieho „hviezneho“ poslanca z
OĽaNO politický analytik. „Myslím si, že nie je náhoda, že títo dvaja urobili pred voľbami spoločné
video, v ktorom Romana Tabák ubezpečuje voličov, že „politika potrebuje ľudí ako som ja“ a obaja sú
aj autormi najpamätnejších štátnických prejavov – jeden odznel v tónine blablabla a druhý v tónine
ňuňuňu, smeje sa z oboch „skvelých“ poslancov Eduard Chmelár.

Nezačnite lacno nadávať na politikov – toto ste si zvolili

„Pritom Jožo Pročko má aj po roku a pol v parlamente drzosť tvrdiť, že nie je politik, ale to mu
nebráni, aby z politiky žil. No a ak sa vám zdá, že toto je extrém, pripomínam, že v parlamente máme
aj bitkárov, kriminálnikov, zlodejov, milenky, náboženských fanatikov, perverzných maniakov a inú
háveď, ktorá je v každej vyspelej spoločnosti považovaná za spodinu, len u nás tvorí najvyšší
zákonodarný zbor…,“ konštatuje Chmelár, ktorý v posledných voľbách neúspešne kandidoval na
funkciu prezidenta. „Nie, nie, nezačnite lacno nadávať na politikov. Toto ste si zvolili. Môžete
namietať, že práve ich ste nechceli, ale to vás nijako zvlášť neospravedlňuje,“ prízvukuje ľuďom
politický analytik, ktorý chce vo svojom príspevku upriamiť pozornosť na riešenie tohto stavu.
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„Práve tu sa ukazuje, prečo som tak naliehal na nevyhnutnosť zmeny volebného systému. Politickým
eseročkám, ktoré nemajú dostatok kádrov a sú postavené na silnom vodcovi, vyhovuje
nedemokratický Mečiarov model so Slovenskom ako jediným volebným obvodom. Systém viacerých
volebných obvodov by podstatne znížil možnosť, že budeme voliť exotov, ktorí sa dnes jednoducho
zvezú v tieni silného lídra,“ konštatuje Chmelár a vyzýva ľudí aby požadovali od politikov splniť to, čo
sľubuje každá garnitúra od roku 1998 – zdemokratizovali volebný systém. „Je to významná poistka
nielen proti bláznom v politike, ale aj proti korupčnému eldorádu, ktoré sa vďaka súčasnému modelu
vytvorilo,“ končí svoj status politický analytik Eduard Chmelár.


